
Generalforsamling 14-3-2017 

Referat jf. dagsordenen: 

1. Ordstyrer: Kjeld Thomsen. Referent: Jens Andreas Vestergård 

2. Dagsorden godkendt 

3. Beretning godkendt uden debat 

4. Regnskabet godkendt – der er udbetalt LAG midler kr. 45.000,- og der resterer dermed flg. tildelte 

midler:  Kr. 45.000,- fra LAG, kr. 61.000,- fra LOA som forventes udbetalt snarest når handicaptoilettet er 

færdigt, kr. 40.000,- fra kommunen, og der søges fortsat, bl.a. Erhverv og Turisme kr. 20.000,- 

5. Budget godkendt, efter debat om priser på udleje etc. 

6. Kontingent fastsat uændret. 

7. Bestyrelsen genvalgt, og består af Martin Sinkjær, Birthe Jensen, Dennis Jespersen, Frederik  Madsen, 

Ingrid Petersen. Tegningsberettigede er formand Martin Sinkjær og kasserer Birthe Jensen. 

8. Suppleanter valgt sådan: Erik Holk (1. Supp.), Marianne Bendtsen (2. Supp.) 

9. Revisor genvalgt: Britha Toft og Kjeld Thomsen 

10. Forslag 1, fra Dennis Jespersen: På baggrund af problemer med lejeres adgang til Multihallen, 

rettigheder og booking osv. blev der en god debat og derefter beslutning, at der skal informeres mere 

præcist overfor lejere hvordan reglerne er vedr. adgang til hallen. Bl.a. vedlægges booking-reglerne til 

lejere, og der opfordres fra foreningen til opsætning af booking-skærm et synligt sted, på eller i Multihallen. 

Forslag 2, fra Dennis Jespersen: Der bør findes en anden administrator af Facebook-siden, og det blev 

pålagt Jens Andreas at finde en løsning samtidigt med ny hjemmeside ca. 1. april. 

11. Der blev diskuteret evt. spinningcykler i det gamle sløjdlokale, idet Borger- og Idrætsforeningen 

overvejer dette.  


